



Protokoll från SKIF's styrelsemöte på videolänk 2020-11-26

Närvarande:

Anna Andersson	ordförande
Christer Duvek	vice ordförande
Niklas Larsson	kassör
Anna Isaksson	sekreterare
Tobbe Hallberg	kanslist
Maria Brinkeback	
Anna Brännvall	
Håkan Ullefors	
Åke Colldén	
Hans Falk (delvis)	

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen.

§2 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses svara behörigt utlyst.

§3 Fastställande av dagordningen

Till § Övriga frågor anmäls följande: uppdaterad informationsfolder.

§4 Föregående protokoll

Besluten om inköp (§ 5) följs upp. Funktionströjorna är ännu inte beställda, det kommer att ändå att hinnas med innan årsskiftet.

2000 priser tillkommande kampanjer/arrangemang har beställts.

Gällande kommande styrelsemöten behöver vi anpassa oss efter de restriktioner som råder och kommer att fortsätta med digitala möten så länge det behövs. Nästa möte, 2021-01-29, blir således ett styrelsemöte utan kontaktpersonsträff och genomförs över videolänk klockan 9-16.

- §5 Ekonomisk rapport**
Kassören Niklas berättar att det fortfarande inte fungerar fullt ut med hans behörigheter på internetbanken men att tidigare kassören Oskar är generös och hjälper till när det är nödvändigt. I övrigt händer det inte mycket på kontona då SKIF just inte har några aktiviteter. SKIF väntar på återkoppling från HK gällande kommande års budget. Vi det budgetmöte som ska hållas i december ger styrelsen mandat till de representanter som ska delta att fatta de beslut som eventuellt krävs.
- §6 Inför NM 2021**
Styrelsen beslutar att föreslå till de andra nordiska länderna att flytta fram NM i fotboll till hösten (helst v.39) i syfte att förhoppningsvis kunna genomföra mästerskapet. Tobbe förmedlar förslaget och återkopplar till styrelsen när han fått svar från övriga länder.
- §7 Friskvårdskampanj 2021**
Arbetsgruppen får i uppdrag att presentera ett förslag till vinstplan vid kommande styrelsemöte. Då infomaterialet behöver gå till tryck i mars ska även detta vara reviderat till samma möte.
- §8 EM i Terräng 2021**
Värdlandet Österrike inväntar besked angående vaccin för Covid19. Christer håller kontakt med arrangören och återkommer när ny information finns att förmedla. Tanken är att mästerskapet ska arrangeras vecka 49, 2021.
- §9 "SM-alternativ"**
SM-arrangemangen är en stor del av SKIF's verksamhet och under rådande Covid19-omständigheter kan dessa givetvis inte genomföras som planerat. Styrelsen fattar beslut att ställa in skid-SM som är kalenderårets första SM-arrangemang. Tobbe kommer att gå ut med informationen snarast. Åke informerar de som han vet redan har bokat boende.
Gällande övriga SM kommer styrelsen löpande att fatta beslut utifrån de restriktioner som gäller samt i enlighet med arbetsgivarens rekommendationer.

Styrelsen har ett flertal idéer om alternativa arrangemang som kan genomföras utan resor och utan att många personer samlas på samma plats. Anna B och Maria B får i uppdrag att utforma ett förslag till en aktivitet som planeras genomföras under vårvintern.
- §10 Ordföranden har ordet**
Anna A berättar bland annat om samverkan med arbetsgivaren och att det under december månad är inbokat möten gällande såväl SKIF's verksamhet som budgetläget. Redaktören för OmKrim vill gärna samarbeta mer med SKIF för att få hjälp med bra innehåll till artiklar angående friskvård/motion/hälsa i tidningen.
Den allmänna uppfattningen är att arbetsgivaren är intresserad av och uppskattar SKIF's verksamhet.

- §11 Gruppredovisning**
Coach-gruppen (Tobbe, Anna I, Åke) redogöra för att arbetet med att starta igång coacherna pågår, ett brev har gått ut till berörda personer. Det inplanerade uppstartsmötet har fått skjutas fram pga sjukdom men kommer att genomföras under december månad. Syftet med mötet är att berätta mer för coacherna om vad SKIF har för tankar om deras uppdrag samt att efterhöra på vilket sätt dom själva skulle vilja bidra. Styrelsen önskar gärna på lämpliga sätt knyta an coacherna till de arrangemang som SKIF genomför. Ambitionen är att starta igång verksamheten så snart som möjligt, helst vid årsskiftet.
- §12 Korpen**
Inget nytt på denna punkt. Tobbe håller kontakten och kommer att informeras om hur Korpens verksamhet ser ut framöver.
- §13 SM-programmet år 2021**
Styrelsen diskuterar olika alternativ utifrån tänkbara scenarion under kommande år. Avsikten är att på ett tryggt sätt genomföra de SM som går att genomföra. Om de yttre förutsättningarna så medger överväger SKIF att flytta vissa arrangemang från våren till hösten. Inga andra beslut fattas än att SKIF ställer in skid-SM.
- §14 Lokala medlemsbidraget**
Styrelsen inväntar beslut gällande budgeten för 2021. Förhoppningen är att medlemsbidraget ska kunna kvarstå oförändrat.
- §15 Clas Amilons pris**
Tobbe ska skicka ut alla inkomna nomineringar till styrelsens medlemmar samt hedersordförande Bosse Svensson. Vid januarimötet kommer Bosse att delta och en vinnare att utses.
- §16 Inför kontaktpersonsträffen**
Beslut fattas om att denna fråga i framtiden ska hanteras som övriga arbetsgrupper/arrangemang och inte behöver vara en stående punkt på dagordningen.
Kontaktpersonsträffen som planerats till januari 2021 måste tyvärr ställas in pga Covid19 och kommer förhoppningsvis att kunna genomföras senare under året.
- §17 Kansli info – Inkomna skrivelser**
En önskan om SM tävlingar i skytte har inkommit. Tobbe besvarar skrivelsen med information om vad som gäller avseende det bestämda antalet SM-grenar mm.

En person som är anställd på vikariat anmäler sitt intresse för att vara SKIF-ambassadör om det är möjligt trots visstidsanställning. Styrelsen ser inget hinder för det och Tobbe återkopplar till personen i fråga.
Det framkommer ett behov av att redigera och uppdatera uppdragsbeskrivningen för SKIF-ambassadörer. Anna I gör detta klart till januarimötet.

§18

Övriga frågor

Uppdaterad informationsfolder: Niklas har tillsammans med KSC sett över och fräschat upp SKIF's informationsfolder. Styrelsen ser över vilka personer som kan hjälpa till att få in foldern på utbildningsenheterna för att den ska nå så många kollegor som möjligt.

§19

Nästa sammanträde

2021-01-29, klockan 9-16, digitalt.

Preliminärt styrelsemöte + kontaktpersonsträff i maj om förutsättningar för det finns.

§18

Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Anna Isaksson

Anna Andersson

sekreterare

ordförande